
 

 

FAU møte - Solås skole  

Dato og 

tidspunkt 

14.10.24 

19.30-21.00 

Årshjul 

 

 

 

Kirsti Sævik (rektor)  

  

Representanter for skoleår 24/25: 

1.trinn: Maria Elena Ferkingstad 

2.trinn: Tarje Angelskaar (gjenvalg) 

3.trinn: Tane Høgemark  

4.trinn: Tove-Katrin Chermette (gjenvalg) 

5.trinn: Tone Haaland 

6.trinn: Brit Skjæveland (A-klassen) 

7.trinn: Hildegunn Gabrielsen 

 

 

Sted Personalrom  

Sak Forfall: Tarje og Brit   

  

 

  

2 Rektor  

● Leirskole gjennomføres som før. Ny avtale må signeres.  

Koster skolen 500 000 og får ikke tilført midler. 

Lovpålagt med 3 sammenhengende overnattinger i løp av 

skoleløpet. Signerer avtale for 3 - 5 år.  Fau tar det opp 

igjen i K-Fau at det må tilføres midler.  

● Elevrådet og medvirkning 
Elevrådet for skoleåret 24/25 består av elever fra 4- 7 
trinn. Alle klassene har valgt en hoved- og 
vararepresentant. 
Vi har avholdt møte i september hvor vi valgte leder, vara 
og sekretær. 
På dette første møtet ble det spilt inn fra flere klasser om 
å lage felles Kingregler på skolen. Så til neste elevråd 
som kommer i oktober skal alle klassene ha skrevet ned 
klassen sine regler. Elevrådet skal se på disse reglene 
og bli enige om hvilke regler som skal gjelde på Solås. 
 
I tillegg hadde klassene med seg ulike forslag til ting som 
de ville høre om var mulige å få til på skolen/klassen. 
Disse forslagene snakker Aud Irene (voksne leder av 
elevrådet) og rektor om og så får elevrådet svaret på 
disse forslagene, som elevrådsrepresentantene tar med 
tilbake til klassene. 
 
Noen ganger vil det være ting som 
elevrådsrepresentantene skal forberede og ta i klassen i 
forkant, andre ganger er det klassene som kommer med 
innspill som vi skal jobbe med i elevrådet. 
 

Rektor  

https://docs.google.com/document/d/18UAgQ8jbU3cPURRN8EC2BySg6YNV6cx4oHGsCWFkjTk/edit


Litt senere i skoleåret skal 6 og 7 trinn representantene 
være med på BUK. Leder alene eller sammen med vara 
av elevrådet skal også skrive og holde 17. mai talen. 

 

● FAUs kampanje mot utenforskap. Mye god 

tilbakemelding fra foreldre og lærere.  

 

● Kirsti sjekker om det er lov å legge inn om 

telefonnummer til mor eller far på klasselistene.  

● Innsamling Babadag. Spleis. Kirsti forteller om 

dagsenteret 

● Første elevkveld bør være etter alle foreldremøtene for å 

kunne gi felles info om elevkveld til alle. Skolen bør 

gjennomføre alle foreldremøtene på 5-7.trinn før 

høstferien. 

 

11 Forskrift om skoleregler 

Ny opplæringslov gjør at noen ting må endres på. Felles regler i 

Gjesdalskolen.  

 

Høringsfrist 1.nov 

 

Forarbeid: Les gjennom forskriften før møtet 

Høringsutkastet ligger i FAUs delte disk 

 

Leder  

12 Trygg skolevei for våre elever 

Dette dokumentet må revideres. Ligger som pdf fil i FAUs delte 

disk. 

 

Rektor har forslag til endring som gjelder el-sparkesykkel: 

Aldersgrense er 12 år 

Påbudt med hjelm 

Kun en person tillatt på kjøretøyet 

Gangfart (6 km/t) ved passering av andre på fortauet. 

Kan ikke brukes i skoletiden 

 

El sykkel  

Rektor forenkler skrivet og fremhever det viktigste med 

kulepunkter. Sender til FAU i løoet av uken. 

Rektor  

10 Eventuelt -  

NB: Rektor er på møtet fra 19.30-20.30, saker rektor skal uttale 

seg om må derfor flyttes opp på agenda ved behov. 

 

SU: Skolen må ha mer midler til SFO. Rammen er for liten. 

 

Kan vi få Bry DEG inn i foreldremøtet til våren? Husk å få med 

dette fremover for å involvere foreldre. 

 

Gleding - Siri Abrahamsen: Fau kan lage en anbefaling til 

bursdager osv, ta på foreldremøte, vi tar denne ballen. Dette er 

  

https://docs.google.com/presentation/d/1TU3L_GG6NS_4_Llini5JS5euLBnWpmQ7pnTLMIRHZ6A/edit#slide=id.g16e694ac10b_0_2
https://www.spleis.no/project/387902


gjort. Plakaten skal legges ut på Fau sin fane på nettsiden.  

 

Hva med å lage et dokument som heter Solåsforelderen? (tips fra 

FAU Bærland)  

 

Trygg skolevei.  

 
Vi har vært i kontakt med rektor ang lys til midlertidig 
gang/sykkelvei, og fått dette svaret: SV: - Tilbakemelding fra 
teknisk drift og utbygging ved Richard Riska: Vi får dessverre 
ikke belysning på plass før endelig gang-og sykkelvei er etablert.  
 
Mener dette ikke er holdbart, grusbakken de har laget er bratt, 
og mtp på høstmørket som kommer etterhvert tenker jeg at dette 
er farlig mtp gående/syklister. Kan du ta dette videre?  
 
Tok kontakt med Astrid Reiestad Førli som kom med 
følgende tilbakemelding:  
Dette bør vi ta opp i utvalg for samfunn og kultur eller 
trafikkutvalget. Jeg videresender til begge og ber dem følge opp. 
Jeg ber Kåre Idland i trafikkutvalget og Lene Simmerøy i 
samfunn og kultur etterspørre mer informasjon. Du hører fra en 
av oss. 
 
Tas opp i SMU på mandag 14.10.24 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


